
Včeraj je v našem vrtcu, v enoti Ribnik II potekala 5. redna seja Upravnega odbora 
Skupnosti vrtcev Slovenije. 

Ponosni smo, da smo lahko gostili ravnatelje vrtcev iz cele Slovenije. 

Nad lepoto naše doline in gostoljubjem zaposlenih iz našega vrtca, so bili navdušeni. 

Z občudovanjem so sledili krajši predstavitvi našega vrtca, ki je eden od večjih v državi, 
visokemu številu vključenih otrok, njegovi razpršenosti, pa kljub temu dobremu 
sodelovanju z okoljem in starši. 

 

Delovna seja je bila uspešna, obravnavali smo tekoče in aktualne vsebine s področja 
predšolske vzgoje javnih vrtcev. 

Ob odhodu so nam gostje zaželeli še naprej veliko uspehov pri opravljanju svojega 
poslanstva. 
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